

ԲՈՎԱՆԴԱԿՈՒԹՅՈՒՆ

Էջ

Գրականություն

- Ի. Արսլյան — Ռուսթավելու դարաշրջանի վրաց գրականության արձագանքները հայ գրականության մեջ 3

Գիմիա

- Մ. Տ. Դանդյան և Ս. Ա. Տ.—Դանիելյան—Դեցիանդիամիդի ռեակցիաների մասին. I, II 17
Մ. Տ. Դանդյան և Ս. Ա. Տ.—Դանիելյան—Բրոմի ներգործությունն ազոտական թթվի եթերների վրա 23

Գեոլոգիա

- Յու. Ա. Արապով և Վ. Ս. Զոհրաբյան—Մեղրու շրջանի արևելյան մասի նեֆելինային և ալկալի սիենիտների մասին 27

Բիոլոգիա

- Ե. Գեվորգյան — Ներսիսյանի խաչածե փոշոտումը որպես բամբակենու պտղաթափության դեմ պայքարելու միջոց 47
Դ. Գ. Թումանյան—Փորձեր կարոտֆիլի ամառն ցանքի վերաբերյալ Հայկական ՍՍՌ-ում 1938 թվին 57
Դ. Ի. Սամուկյի—Նյութեր Անդրկովկասի մասրենիների ուսումնասիրության համար. 2, 3 63
Վ. Ի. Վլադիմիրով—Ձկան որսերը Սևանում և նրանց տատանումների պատճառները 71
Մ. Ե. Տեր-Մինասյան—Հայկական ՍՍՌ-ում տարածված *Larinus Germ. (Coleoptera, Curculionidae)* բզեզների որոշիչ 93

Համառոտ գիտական հաղորդումներ

- Ն. Ա. Թալիբյան—Թղի և նրան մշակությունը Երևանում 103

Գրականություն

109

СОДЕРЖАНИЕ

Стр.

Литература

- И. В. Абуладзе. Отзвуки грузинской литературы эпохи Руставели в древнеармянской литературе 15

Химия

- ✓ М. Т. Дангян и С. А. Т-Даниелян. О реакциях дициандиамида. I, II 17
✓ М. Т. Дангян и С. А. Т-Даниелян. Действие брома на эфиры азотной кислоты 23

Геология

- ✓ Ю. А. Арапов и В. С. Зорабян. О нефелиновых и щелочных сиенитах восточной части Мегринского района 27

Биология

- ✓ *Е. Геворкян*. Внутрисортное скрещивание как метод борьбы против опадения завязей хлопчатника 53
- ✓ *Г. Г. Туманян*. Опыты по летней посадке картофеля в Арм. ССР в 1938 г. 57
- ✓ *Д. И. Сосновский*. Материалы к изучению шиповников Закавказья. 2, 3 63
- ✓ *В. И. Владимиров*. Уловы рыбы в Севане и причины их колебаний 71
- ✓ *М. Е. Тер-Минасян*. Обзор жуков-долгоносиков рода *Larinus* Germ. (Coleoptera, Curculionidae), встречающихся в Армянской ССР 93

Научные заметки

- Н. А. Таурян*. О культуре нигира и граната в Ереване 103

Библиография

- Г. Ярошенко*. „Труды КЛОС“ I 109

CONTENTS**Page****Literature**

- V. Abouladze*. The ecoes of the georgian literature of the epoch of Rustaveli in the ancient armenian literature 3

Chemistry

- M. T. Dangyan and S. A. T-Danelyan*. On the reactions of the dicyandiamid. I, II 17
- M. T. Dangyan and S. A. T-Danelyan*. The action of the bromine on the nitric acid ethers 23

Geology

- J. A. Arapov and V. S. Zorabyan*. On the nepheline and alkaline syenites of the eastern part of Megri district 27

Biology

- E. Gevorkyan*. Intravarietal crossing as a means to prevent the falling of a cotton ovaries 54
- G. G. Thoumanian*. On the experiments with summer plantation of potatoes in the Armenian SSR in 1938 62
- D. I. Sosnovsky*. Materials to the investigation of the transcaucasian wild roses. 2, 3 63
- V. I. Vladimirov*. The amounts of fish caught at Sevan and the causes making them range 91
- M. E. Ter-Minassian*. A key to the Armenian weevils of the genus *Larinus* Germ. (Coleoptera, Curculionidae) 101

- Shorter articles** 103

- Bibliography** 109